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Registration Form for Young Scholars
	报名信息 Registration Information

	姓    名 Name
	
	出生日期 Date of birth
	
	个
人
风
采
Photo

	性    别 Sex
	
	英语水平 English level
	
	

	电子邮箱 E-mail
	
	联系电话 Telephone
	
	

	工作/学习单位 
Address
	
	

	主要研究领域 
Main research
	
	

	专题报告题目
 Title of report
	

	专题报告摘要
（中文400字以内）
 Abstract of report（within 300 English words）
	

	个人简历 Resume

	学习经历 
Education Status
	写明攻读本科、硕士、博士学位的时间、毕业院校、所学专业； 
Specify the bachelor, master and doctoral degree time, graduate university and major;

	工作经历 
Working Experience
	写明工作时间、单位、担任职务； 
State period, date and duty

	科研成果（论文、专利等）
 Research (papers, patents, etc.)
	罗列近5年发表的期刊论文与会议论文；
知识产权类成果需写明支持产权名称、申请单位、发明人、申请号/授权号、申请/授予时间；
List the journal articles and conference papers published in the last 5 years;
The results of intellectual property rights shall be stated with the title of the property right, the applicant, the inventor, the application number/authorization number and the time of application / grant;

	项目经历
（包括科研项目与工程实践项目）
 Project Experience
(Including research projects and engineering practice projects)
	写明项目起止日期、项目名称、项目来源、本人排名； 
Specify the date, name, source of the project and personal rank;


	教学经验 
Teaching Experience
	写明教学时间、所在学校、课程名称、学生类型（本科生、研究生）、本人承担工作（主讲、助教等）； 
Specify the teaching time, the university, the name of the course, the type of students (bachelor or master) and position (senior lecturer, teaching assistant, etc.);


	获奖情况 
Awards
	写明获奖时间、奖项、名次、奖项授予单位、本人排名； 
Specify the award time, name, ranking, awards granted organization.




